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شهردار سردرود:

وضعیت کنونی شهر سردرود راضی کننده نیست/ دغدغه های ۲۰ ساله مردم همچنان
پابرجاست

شهردار سردرود با بیان اینکه وضعیت کنونی این شهر راضی کننده نیست، گفت: مشکلات متعددی حل نشده باقی

مانده است و تلاش می کنیم تا این مشکلات هرچه زودتر سامان یابد.

حسین پناه القلندیس در گفتگو با روزنامه امین گفت: دغدغه های ۲۰ سال پیش مردم هنوز پابرجاست و حل نشده است. مسئولان امر نیز در این سال ها پاسخی برای این دغدغه ها نداشته اند.

وی با تاکید بر اینکه عوامل فردی و منطقه ای زمینه ساز این مشکلات شهری در سردرود هستند، افزود: ما از زمانی که این مسئولیت را قبول کرده ایم دنبال راهکار هستیم و باید با تبدیل تهدیدها به

فرصت زمینه استفاده از نقاط قوت در شهر فراهم شده و نقاط ضعف نیز برطرف شود.

شهردار سردرود با بیان اینکه عزم و همت خوبی بین اعضای شورا و مجموعه شهرداری ایجاد شده است، ادامه داد: مردم نتایج این همدلی و همکاری را با اجرای پروژه های مختلف و عمران شهری به

عینه خواهند دید.

تعامل خوبی با اعضای شورای شهر داریم

پناه القلندیس با تاکید بر اینکه تعامل خوبی با اعضای شورای شهر داریم، گفت: شورا و شهرداری در یک بدنه هستند و وقتی در یک شهر شاهد اتفاقات مثبتی هستیم در نتیجه همکاری و همفکری

شورا و شهرداری است.

وی سپس افزود: اعضای فعلی شورای شهر سردرود باتجربه، پرانرژی، کاربلد، دارای سوابق مدیریت شهری و خوشنام هستند و مسائل و مشکلات موجود در شهر را به خوبی درک می کنند.

شهردار سردرود با اشاره به اینکه بنده با ۵ رای قاطع به این عنوان انتخاب شده ام و این مسئولیت مرا سنگین تر می کند، گفت: خودم را نفر ششم شورای شهر سردرود می دانم و در کنار شورا هستم.

وی با بیان اینکه اعضای شورا خواسته های شخصی ندارند، گفت: تمام تمرکز تیم مدیریت شهری و شورا برای حل مشکلات موجود است.

اعضای شورای شهر سردرود در عزل و نصب ها دخالت ندارند

پناه القلندیس افزود: اعضای شورای شهر سردرود در عزل و نصب ها نیز دخالت ندارند. ما با تخصص افراد را به کار می گیریم و توجه سیاسی و حزبی نداریم. در این مدت نیز از حرکت احساسی

خودداری کرده ایم. بنده در عزل و نصب ها مستقل هستم.

وی با تاکید بر اینکه جزو کارمندان شهرداری سردرود بودم و شناختی کامل از وضعیت شهر دارم، گفت: برخی حواشی و مسائل با هدف برهم زدن تمرکز مدیریت شهری ایجاد می شود که بنده و

مجموعه شهرداری توجهی به این مسائل و حاشیه ها ندارند. بدون شک این حواشی به نفع شهر نیست.

شهردار سردرود سپس در خصوص اصلی ترین چالش مجموعه شهرداری گفت: اعتماد مردم به شهرداری ها کاهش پیدا کرده و اصلی ترین دغدغه بنده افزایش این اعتماد از دست رفته بین مردم و

مجموعه شهرداری است که با کار و تلاش و آبادانی و توسعه شهر این اعتماد مجدد احیا می شود.

وی سپس از حذف بروکراسی های اداری و ارائه خدمات غیرحضوری به مردم خبر داد و گفت: انجام کارها با اتوماسیون اداری دیگر اولویت ما در شهرداری است.

بودجه سال جاری شهرداری ۳۸ میلیارد تومان است

پناه القلندیس سپس در خصوص بودجه سال جاری شهرداری سردرود گفت: بودجه سال جاری شهرداری ۳۸ میلیارد تومان است. انتظارات موجود در شهر با این بودجه همخوانی ندارد.

وی با اشاره به اینکه تلاش می کنیم با وصول مطالبات و افزایش درآمد و ایجاد درآمدهای پایدار اهداف مدنظر را اجرا و پیاده سازی کنیم، افزود: درآمدزایی رویکرد اصلی شهرداری سردرود است.

سردرود باید از بن بست خارج شود

وی سپس گفت: این شهر در بن بست بوده و باید سردرود از بن بست خارج شود. تملک خیابان اصلی یکی از راهکارها برای خروج از بن بستی این شهر است که مستلزم هزینه های بالایی بوده که

با این بودجه سالانه نمی توان کاری انجام داد و باید رویکرد خود را تغییر دهیم.

شهردار سردرود گفت: باید از لحاظ ترافیکی بازبینی در شهر صورت گیرد، این پروژه تملک خیابان اصلی باید با سرمایه گذاری جدید و جذب فاینانس انجام شود. ما به دنبال اقدامات مقطعی نیستیم

و می خواهیم این مشکل چندین و چند ساله سردرود به صورت کلی حل شود.

وی در خصوص خروجی نامناسب شهر سردرود نیز گفت: چند سالی است که با مشکل تملک مابقی زمین ها در خروجی سردرود روبه رو هستیم. صحبت ها و رایزنی هایی انجام شده و در این

خصوص ۱۱۵۰۰ متر تملک باید انجام شود.

وی ادامه داد: مذاکرات اولیه انجام شده و املاک نیز برای تملک تعیین گردیده است. تملک این زمین ها در اولویت کاری بنده است.

شورای عالی شهرسازی سیاسی رفتار کرد

پناه القلندیس سپس در خصوص کاهش حریم شهر سردرود نیز گفت: در طرح یکپارچه سازی شهر تبریز ما را جزو تبریز در نظر گرفتند که تصمیمی سیاسی و غرض ورزانه بود.

شهردار سردرود ابراز داشت: ۴۵۲ هکتار به عنوان محدوده سردرود در نظر گرفتند و حریم ما را نیز حذف کردند. شورای عالی شهرسازی سیاسی و غیرقانونی رفتار کرد و ما نیز شکایت کردیم و توانستیم

دو برابر محدوده به عنوان حریم شهر سردرود در نظر بگیریم که بازهم مساحت کمی است چراکه باید ۳ تا ۵ برابر محدوده هر شهری حریم آن باشد.

وی سپس ابراز داشت: سردرود نیز می توانست همچون کرج در کنار یک کلانشهر دیگر توسعه پیدا کند ولی اصحاب قدرت و سیاست اجازه این کار را ندادند.

ضرورت معرفی برندهای شهر سردرود

وی سپس به ضرورت معرفی برندهای شهر سردرود تاکید کرد و گفت: راهکار ما برای توسعه اقتصادی و ایجاد درآمدهای پایدار حوزه گردشری هست و ضروری است در این راستا ظرفیت ها و

پتانسیل های گردشگری سردرود معرفی شود.

پناه القلندیس با تاکید بر اینکه گردشگری موتور محرک توسعه سردرود است، افزود: اولین راهکار برندینگ است و باید ظرفیت های این شهر همچون گل و گیاه، غذا، میوه و تابلو فرش معرفی و

برندسازی شود.

وی ادامه داد: در همین راستا به دنبال تعریف پهنه های گردشگری و تامین زیرساخت های لازم برای سرمایه گذاری هستیم.

شهردار سردرود در ادامه از برگزاری جشنواره غذا برای معرفی غذاهای این شهر خبر داد و گفت: همچنین هفته سردرود نیز با هدف معرفی پتانسیل های این شهر و معرفی ظرفیت ها به سرمایه

گذاران برگزار خواهد شد.
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